
 

Verslag College van Bestuur  

Datum 13-06-2023 

Tijd 10:15 - 11:30 

Locatie WBH01A17 

Voorzitter Jopie Nooren 

Aanwezigen Jopie Nooren, Hanneke Reuling Geleyn Meijer, Maaike Lürsen, Jolieke 

Timmermans, Nataša Krivokuça en Annemiek Huisman (verslag) 

 

   

1 

 

 Opening 

Nooren opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2 

 

 Verslag collegevergadering + actielijst 

Het verslag van de collegevergadering van 6 juni wordt vastgesteld met 

enkele tekstuele aanpassingen.  

Het CvB besluit de actielijst over te slaan in verband met de volle agenda. 

 

3 

 

 Besluiten 

 

3.1 

 

 Studiekeuzecheck - beleid en instrument (en implementatie) 

Het CvB bespreek het voorstel over de studiekeuzecheck in aanwezigheid 

van Lucie te Lintelo en Daphne Wiersma. 

 

Het CvB neemt een voorgenomen besluit om: 

- het beleid studiekeuzecheck nieuwe stijl vast te stellen met 

ingang van inschrijfjaar 2024/25 voor alle voltijdopleidingen in de 

HvA waarop de skc van toepassing is;  

- de implementatie verder in gang te zetten conform het 

implementatieplan. 

 

Het voorstel is besproken in de Onderwijs & Onderzoeksraad. Deze heeft 

positief geadviseerd en een paar aanbevelingen meegegeven. Het CvB 

bespreekt dat dit nieuwe voorstel veel extra gespreksmomenten tot 

gevolg heeft aangezien iedere nieuwe student minimaal één persoonlijk 

gesprek moet voeren. Omdat deze gesprekken door diverse medewerkers 

gehouden worden, is de inschatting dat dit niet tot problemen leidt. Wel 

goed om hier alert op te blijven en mee te nemen in de evaluatie. 

Het CvB heeft vragen over de vrijheid die opleidingen hebben om zelf 

vorm te geven aan de aan te bieden activiteiten tijdens de 

studiekeuzecheck.  
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Toegelicht wordt dat dit te maken heeft met het maatwerk dat nodig is. 

Het doel van de gesprekken is om duidelijk te krijgen of de aankomend 

student een goed beeld heeft van de opleiding en ook voldoende kennis 

en vaardigheden heeft om te kunnen starten. Vanwege de eigenheid van 

de opleidingen is het nodig specifieke activiteiten passend voor de 

opleiding aan te kunnen bieden. Wel wordt zoveel mogelijk het type 

activiteiten geüniformeerd. Daarbij wordt zoveel mogelijk gewerkt met 

een gelijke uitstraling. Daarbij wordt nog toegevoegd dat wanneer een 

toekomstig student niet past bij een opleiding, er wel begeleiding 

geboden wordt om een andere passende opleiding te zoeken. Daarom is 

het ook belangrijk dat de routekaart bij de verschillende opleidingen wel 

dezelfde uitstraling heeft. 

 

Vervolgens wordt uitgelegd dat de studiekeuzecheck alleen voor de 

voltijdopleidingen van toepassing is omdat bij de deeltijdopleidingen al 

een uitgebreider voortraject wordt bewandelt met vragen die verder gaan 

dan de vragen bij de studiekeuzecheck. Daarnaast is de toonzetting ook 

niet passend. 

 

De pilot bij FBE heeft geleid tot betere vragen welke aanzetten tot meer 

inhoudelijke reflectie. Verder is uit de pilot gebleken dat wanneer de 

toekomst student zich goed heeft voorbereid, de studiekeuzecheck 

weinig toegevoegde waarde heeft inhoudelijk, maar wel leidt tot een 

warm welkom.  

 

Het CvB constateert dat de score op studentsucces uit de 100dagen 

monitor mogelijk het succes van de studiekeuzecheck kan meten. Hierbij 

is het wel van belang de juiste vraagstelling op te nemen. Dit wordt 

momenteel nader onderzocht.  

 

3.2 

 

 Numerus Fixus 2024-2025 

Het CvB besluit in te stemmen met de doorgegeven capaciteit voor de 

numerus fixus van AMFI, Forensisch onderzoek, Sportkunde, Toegepaste 

Psychologie voor studiejaar 2024-2025. 

 

3.3 

 

 Reglement duurzame inzetbaarheid 

Het CvB neemt het voorgenomen besluit om het nieuwe Reglement 

Duurzame Inzetbaarheid vast te stellen met terugwerkende kracht per 17 

februari 2023. Daarbij verzoekt het CvB aan het communicatieplan toe te 

voegen dat na definitieve besluitvorming alle leidinggevenden worden 

geïnformeerd over de wijziging.  

 

 

 



 

Pagina 3 

 

3.4 

 

 Project Doorontwikkeling Gemeenschappelijke Diensten / KPMG 

Het CvB besluit: 

- akkoord te gaan met de uitbreiding van het project Doorontwikkeling 

Gemeenschappelijke Diensten UvA en HvA; 

- de extra investering van €83k ten laste te laten komen van het 

begrotingsresultaat HvA. 

 

Het CvB bespreekt daarbij dat het jammer is dat het project zo uitloopt, 

maar nu geen andere keuze mogelijk is dan akkoord te gaan met de 

uitbreiding en meerkosten. Daarbij concludeert het CvT dat het nuttig 

kan zijn een evaluatie op het proces uit te voeren nadat het is afgerond.  

Verder bespreekt het CvB dat op diverse plekken is gezegd dat het traject 

voor de zomer afgerond zou zijn. Aan de dienstdirecteuren en de DSD is 

de vertraging al gecommuniceerd. En ook de RvT wordt deze week 

geïnformeerd via de auditcommissie. Verder concludeert het CvT dat het 

verstandig is zo spoedig mogelij een aangepast tijdpad op te stellen, 

zodat dit gebruikt kan worden voor de verdere communicatie.  

 

3.5 

 

 Business case - duale variant Associate Degree zorg 

Het CvB besluit de faculteit Maatschappij en Recht naast een 

deeltijdvariant ook een duale variant te laten aanbieden voor de Ad 

Ervaringsdeskundigheid in Zorg en Welzijn.  

 

4 

 

 Bespreken 

 

4.1.0 

 

 PBO's Q1 - vergadersets 

Het CvB bespreekt de vergadersets voor de PBO’s van Q1. Het CvB is van 

mening dat de signaleringswerking van de Kwaliteit van de basis goed 

functioneert. Op het eerste zicht lijkt de onderwijskwaliteit zorgelijk te 

zijn. Het CvB concludeert echter dat een oranje of rode score niet per 

definitie betekent dat het niet goed gaat. Een afwijkende score leidt tot 

nadere verdieping. Het gaat vervolgens om het gesprek over de 

afwijkingen en de verklaringen daarvoor. Daarnaast hoeft een groene 

score ook niet altijd te betekenen dat alles goed gaat. 

 

Het CvB waardeert de reflectie van de bestuursstaf. Deze is van goede 

kwaliteit en is daarmee een belangrijk handvat. Er worden enkele 

tekstuele aanpassingen meegegeven op het advies van de bestuursstaf en 

het rapport over de Kwaliteit van de basis. Aanvullend geeft Reuling aan 

dat haar reflecties op de IMR’en in haar overdrachtsdocument staan.  

 

4.1.1 

 

 Concept verslagen en actielijsten 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 
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4.1.2 

 

 Rapportage Kwaliteit van de basis Q1 2023 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.3 

 

 PBO FBE 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.4 

 

 PBO FGFBSV 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.5 

 

 PBO FDMCI 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.6 

 

 PBO FMR 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.7 

 

 PBO FOO 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.1.8 

 

 PBO FT 

Besproken onder agendapunt 4.1.0. 

 

4.2 

 

 Werkwijze BVO 

Het CvB heeft kennis genomen van de memo Opzet en werking BVO, d.d. 

9 juni 2023. Het CvB concludeert dat het nu vooral van belang is met 

deze werkwijze aan de slag te gaan en het niet logisch is dit nu met het 

CBO te delen. In het kader van het traject Eén HvA kunnen namelijk 

nieuwe inzichten mogelijk tot aanpassingen leiden. Dit wordt dan 

integraal verwerkt. 

 

5 

 

 Mededelingen 

• Stand van zaken AMFI: publicatie wordt vervroegd naar 28 juni om 

geen samenloop te hebben met eindpresentaties AMFI-

studenten.  

• Medewerkers van de HvA ontvangen voor het zomerreces een 

zomergroet namens het CvB. De zomergroet is gemaakt door de 

afdeling Communicatie en zal worden bekostigd uit het CvB 

budget. 

• Zoals in het jaarplan 2023 aangekondigd zal dit najaar worden 

deelgenomen aan de Benchmark Berenschot over de jaarcijfers 

2022 (zie bijlage voor plan van aanpak). In verband met de 
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coronapandemie is dit de eerste benchmark sinds 2019. De 

benchmark biedt de HvA gelegenheid informatie te vergelijken 

met andere hogescholen en zo zicht en grip te krijgen op 

overheadkosten. Het CvB uit de behoefte om een onderscheid te 

maken tussen centraal en decentraal, en tussen structurele en 

incidentele budgetten. Verder bespreekt het CvB de definitie van 

primair en secundair/overhead. Volgens het CvB is deze definitie 

onder andere van belang bij medewerkers die centraal zijn 

ondergebracht, maar wel onderdeel uitmaken van het primaire 

proces. Het CvB concludeert dat het voor een benchmark 

belangrijk is gelijke definities te hanteren. Wel kan in de verdere 

analyse intern nader gekeken worden naar de categorieën. En 

daarbij werd benadrukt dat taal wel heel belangrijk is en dat daar 

bij de communicatie rekening mee gehouden kan worden. 

• Ter gelegenheid van de start van Pride Month 2023 exposeert de 

faculteit Techniek van de Hogeschool van Amsterdam in 

samenwerking met HvA Pride van 5 t/m 9 juni de Amsterdam 

Rainbow Dress. De Amsterdam Rainbow Dress bestaat uit 68 

nationale vlaggen van landen waar homoseksualiteit nog steeds in 

het strafrecht is opgenomen. Onder andere de vlaggen van Iran, 

Saoedi-Arabië en Jemen zijn in de jurk verwerkt. Homoseksualiteit 

wordt daar nog altijd met de dood bestraft. Het lijfje van de jurk is 

gemaakt van de Amsterdamse vlag. Hiermee wordt benadrukt dat 

Amsterdam open blijft staan voor LHBTIQ+-vluchtelingen. Meijer, 

Reuling en Nooren waren op 7 juni aanwezig bij (een deel van) de 

opening van de expositie. 

• Nooren meldt dat vanuit FOO een voordracht is gekomen voor 

lidmaatschap aan het Sectoraal Adviescollege Hoger Pedagogisch 

Onderwijs. Deze voordracht is afgelopen vrijdag bij de VH 

ingediend. 

• Op 6 juni heeft Nooren de Raad van Bestuur i.o. LLO Katalysator 

namens de VH voorgezeten. 

• Op 6 juni heeft Nooren deelgenomen aan het lokaal overleg met 

de vakbonden waar is gesproken over: ontwikkelingen bij de HvA, 

bestedingsdoelen van de DAM-gelden en vanuit de bonden over 

formulering van vacatures en sociale veiligheid bij FBE. 

• Op 6 juni heeft Nooren namens de VH deelgenomen aan het LLO-

overleg met NTRO, MBO-raad en UNL dat plaatsvond in Utrecht. 

• Op 7 juni heeft het CvB in het CBO met de deelnemers gesproken 

over de in ontwikkeling zijnde vervolgaanpak 'Op weg naar één 

HvA'. Voorts is het onderwerp Studeren en werken op de Campus 

aan de orde geweest en is input geleverd op het voorstel voor de 
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aanpak interne onderzoeksevalluatie 2024. In de aansluitende 

dakpan-sessie met het BVO besprak men de Kaderbrief 2024. 

Daarin lag het accent op het prognosticeren van de ontwikkeling 

van studentenaantallen, de (omgang met) effecten daarvan, het 

prioriteren en uitvoerbaar maken van activiteiten. 

• Op 7 juni heeft Reuling in het BVO gesproken over de herijkte 

opzet en werking van het BVO welk traject al een tijdje loopt maar 

nu is vastgesteld, de eerste bevindingen van Mark Daamen en de 

ontwikkelingen bij team Integrale Veiligheid, de voortgang van 

enkele duurzaamheidsprojecten waarbij met name een 

zorgvuldige discussie is gevoerd over het voorgestelde 

mobiliteitsbeleid, een pilot voor een gezamenlijk 

recruitmentteam, uniformering en verhoging van de 

stagevergoeding, het aangepaste reglement Duurzame 

Inzetbaarheid en het voornemen van FBE om vanwege 

duurzaamheid het geven van bloemen af te schaffen. 

• Op 7 juni heeft Nooren deelgenomen aan het Adviescollege Open 

Science van de VH waar is gesproken over Governance DCC, 

Publinova en de Elsevier deal. 

• Op 7 juni heeft Meijer deelgenomen aan de stuurgroep project 

Fastswitch. 

• Op 7 en 8 juni hebben Nooren en Meijer deelgenomen aan de 

bestuursdersconferentie van de VH. Op 8 juni heeft ook Reuling 

deelgenomen. De bestuurdersconferentie stond dit jaar 

grotendeels in het teken van de invulling van de positionering van 

het hbo. 

• Op 8 juni heeft Reuling de prijs voor de Docent van Jaar uitgereikt 

aan Hanneke Velthuijsen van de opleiding Pedagogiek. 

• Op 12 juni heeft Nooren namens de VH deelgenomen aan het 

Bestuurlijk Overleg Cyberveiligheid. 

• Op 12 juni heeft Nooren namens de VH deelgenomen aan de 

stuurgroepvergadering IV-HO waar is gesproken over: de monitor 

sociale veiligheid, NIS-II en het Ozon rapport COT. 

• Op 12 juni hebben Reuling en Meijer deelgenomen aan de 2e 

bestuurlijke bondgenoten KIC HBO waar is gesproken over de 

innovatieExpo van 2 november. 

• Op 12 juni heeft Meijer deelgenomen aan de onderwijs- en 

onderzoeksraad waar is gesproken over: studiekeuzecheck, AI en 

onderwijs/onderzoek en voorstel werkwijze interne evaluatie. 

7 

 

 Bestuurlijke overleggen 
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7.1 

 

 Auditcommissie RvT d.d. 14 juni 

De agenda is inhoudelijk niet besproken. 

 

7.2 

 

 Bestuurlijk Overleg R6 d.d. 16 juni  

De agenda is inhoudelijk niet besproken. 

 

7.4 

 

 Voorzittersoverleg CvB A'damse hogescholen d.d. 19 juni 

De agenda is inhoudelijk niet besproken. 

 

8 

 

 Uitnodigingenlijst  

Het CvB heeft de uitnodigingenlijst besproken en geactualiseerd. 

 

9 

 

 Rondvraag 

 

10 

 

 TKN 

 

10.1 

 

 TKN: timetable HvA 

 

10.2 

 

 Jaarverslag arbodienst HumanCapitalCare 2022 

 

10.3 

 

 Opvolging voorwaarden bidiplomering Pabo-Alo 

 

10.4 

 

 Evaluatie huisvestingslasten na realisatie Jacoba Mulder Huis en afronding 

Huisvesting-agenda 

 


